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Magyarkanizsán befejeződött a Testvériség Kajak Klub székházában épülő oktatási központ kiépítésének első fázisa. A munkála-
tokat a múlt szerdán délelőtt megtekintette Mirko Nišović, a Szerbiai Kajak Szövetség elnöke és Bora Sibinkić, szövetségi kapi-
tány, a Vajdasági Kajak Szövetség elnöke. 

A vendégek elégedetten nyugtázták, hogy az építkezés jól halad, és ha a tartományi valamint köztársasági pénzek megérkeznek, 
tavasszal átadhatják rendeltetésének a korszerű oktatási központot, amely szakmai képzésekkel, edzőtáborokkal és más kajakos 
tartalmakkal segítheti a szerbiai, ezen belül a vajdasági, és persze a magyarkanizsai  kajaksport fejlődését. 

– Ennek a központnak az elkészültével a magyarkanizsai klub kétségtelenül az ország egyik legjobb klubja lesz – hangoztatta a láto-
gatáson Mirko Nišović. – A kajaksport jelenleg Szerbiában felfelé ívelőben van, amit az utóbbi 4-5 évben a különböző világversenyeken 
szerzett érmek is igazolnak. Éppen az újságírók mondták azt, hogy Szerbia a kajak országa. Hogy ez Magyarország közelsége miatt 
van-e, ahol valamilyen szinten szinte valamennyien képeztük magunkat vagy másért, nem tudom. A Testvériség Kajak Klub nagy múlt-
tal rendelkezik, szövetségünk megbízik a klubvezetésben és biztos abban, hogy az oktatási központba eddig befektetett és a majd még 
ezután befektetésre kerülő pénz jó helyre kerül, mert egy olyan szakmai bázis épül itt ki, amelyben a Szerbiai Kajakszövetség is meg 
tudja valósítani elfogadott programjainak jó részét. Sokat jelenthet ebben a magyar kajakiskola, az ide átlátogató magyar szakemberek 
közelsége, habár az évek, évtizedek során a mi szakembereink is elértek már egy nemzetközileg is elfogadott szakmai szintet. Ez a köz-
pont kiváló feltételeket biztosíthat majd a szövetség által pénzelt edzőtáborok megszervezésére, a legkisebbektől egészen a felnőttekig, 
amiből ennek a klubnak illetve közösségnek még meghatározott anyagi haszna is származhat – nyilatkozta az egykori élsportoló. 

Bora Sibinkić szövetségi kapitány, a Vajdasági Kajak Szövetség elnöke kiváló és felettébb célszerű beruházásnak tartja a magyar-
kanizsai kajakklub elképzelését. Véleménye szerint az oktatási központtal nem csak a magyarkanizsai klub, hanem az egész vajdasági 
kajaksport sokat nyer. A Testvériség Kajak Klub már most is nagyobb és létesítményileg erősebb, mint a többi klub általában, egy ilyen 
oktatási központtal pedig, ami készülőben van, még inkább kiemelkedik a kajakklubok sorából. 

Az építkezés második fázishoz szükséges tartományi és köztársasági költségvetési eszközök érkezéséig a kajakklub önerőből foly-
tatja a munkát – nyilatkozta a helyszínen Stevan Knežević klubelnök. 

– Köszönve az önkormányzatnak, az első fázis be van fejezve. Azért hívtam meg a szövetségi tisztségviselőket, hogy maguk is lássák, 
hogyan állunk az építkezéssel és lássák azt is, mi is készül itt valójában és a kajaksport fejlődése érdekében maguk is segítsenek bennün-
ket a támogatások mielőbbi érkezésében. Addig is önerőből próbáljuk befejezni a súlyzótermet és az öltözőket, hogy a gyerekek minél 
előbb elkezdhessenek edzeni. Saját erőnkből csináljuk, ezzel szerintem két héten belül elkészülünk. Amennyiben időben megkapjuk a 
tartományi és köztársasági költségvetési eszközöket, a jövő év májusában a teljes beruházást be tudjuk fejezni – mondta a klub elnöke.
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